

## Pressemitteilung ▪ Press Release

### **m law group berät Anthemis Group bei Investment in FIDOR Bank AG**

11. Oktober 2011

**m law group** beriet die in Luxemburg und London ansässige Anthemis Holdings SaRL bei ihrem Investment in die in München ansässige, börsennotierte FIDOR Bank AG. Das Investment erfolgte durch Zeichnung und Übernahme neuer Aktien, die in Ausnutzung Genehmigten Kapitals unter Ausschluss von Bezugsrechten vom Vorstand der FIDOR Bank AG ausgegeben wurden.

Anthemis Group investiert in Unternehmen mit innovativen Produkten, Dienstleistungen oder Geschäftsmodellen an der Schnittstelle zu Finanzgeschäften und -märkten.

Anthemis' Portfoliounternehmen, gleich ob Start-up oder börsennotierte Gesellschaft, entwickeln bzw. nutzen innovative und neue Technologien in allen Facetten von Geschäftsbereichen, die die Finanzmärkte bieten.

In Anbetracht dessen vertraut die FIDOR Bank AG, einer auf den Mechanismen des Web 2.0 in Kombination mit modernster Technologie setzenden, in Deutschland zugelassenen Direktbank, auf die Anthemis Group als strategischen Investor für den Ausbau ihres erfolgreichen Geschäfts.

#### **Berater ▪ Counsel Anthemis Group:**

**m law group:** Peter W. Kremer (Corporate; Federführung ▪ *Lead*), Dr. Johannes Maidl (Corporate), Kathrin Brügger (Corporate)

### **m law group advises Anthemis Group in investment in FIDOR BANK AG**

October 11, 2011

**m law group** advised Anthemis Holdings SaRL, a company based in Luxembourg and London, in its investment in FIDOR Bank AG, a listed company with registered seat in Munich. The investment was effected by subscription and assumption of new shares, issued by the management board of FIDOR Bank AG by utilizing authorized capital under exclusion of subscription rights.

Anthemis Group invests in companies with innovative products, services or business models at the intersection of financial transactions and finance markets.

Anthemis' portfolio companies, whether start-up or listed company, develop or use innovative and new technologies in all facets of business areas offered by the financial markets.

Therefore, FIDOR Bank AG, a direct bank with permission for Germany, relying on the mechanism of web 2.0 in connection with the latest technology, trusts in Anthemis Group as strategic investor for the expansion of its successful business.

## Über m law group ▪ *About m law group*

**m law group** ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir beraten ausschließlich Technologieunternehmen und deren Investoren.

*m law group is a law firm located in Munich, Germany. We advise exclusively technology companies and their investors.*

### **Fachgebiete ▪ *Practice Areas:***

- Start-up & Venture Capital
- Corporate & Compliance
- IP-Strategy & Due Diligence
- Patents & Utility Models
- Trade Marks & Domains
- Designs & Copyrights
- Unfair Competition & other IP Rights
- Labor & Employment
- Business & Technology Transactions
- Litigation & Arbitration
- Mergers & Acquisitions

### **Branchen ▪ *Industries:***

- Information and Communication Technology
- Semiconductor Technology
- Optic
- Biotech
- Medtech
- Cleantech
- Automotive
- Mechanical Engineering
- Process Engineering
- Control Engineering

### **Peter W. Kremer**

peter.kremer@mlawgroup.de  
Tel. +49 89 24 213 105

### **m law group**

Partnerschaft von Rechtsanwälten  
Besner Kreifels Kremer von Baum  
Maximilianstr. 31  
80539 München  
Deutschland/Germany

Tel. +49 89 24 213 0  
Fax +49 89 24 213 213  
info@mlawgroup.de